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Z á p i s n i c a 
 

zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva vo Veľkej Hradnej 
konaného dňa 29. 10. 2021 o 18.00 hod.  

 

Prítomní: 

Starosta obce:              Ing. Pavol Ježík 

 

Zástupca starostu:  Milan Ježík 
 

Poslanci OZ:   Jozef Beňo, Emil Masár, Ing. Emil Lobotka  

 

Ďalší prítomní:               Ing. Iveta Kopecká – zapisovateľka 

                     

Neprítomní – ospravedlnení: MUDr. Denisa Chovaňáková, Roman Gulár, Jozef Kyjac 

 

Prezenčná listina tvorí prílohu zápisnice. 

 

Ing. Pavol Ježík – starosta obce privítal  prítomných poslancov na riadnom zasadnutí obecného 

zastupiteľstva.   

 

Program: 

       

1.  Kontrola plnenia uznesení 

2.  Príprava rozpočtu pre rok 2022 

3.  Rozvoj obce 

4.  Organizačné záležitosti 

5.  Záver 

 

 

1. Kontrola plnenia uznesenia 

 

Starosta obce Ing. Pavol Ježík  skonštatoval, že počet prítomných poslancov sú 4 zo 7 a OZ je 

spôsobilé rokovať a uznášať sa.    

Za zapisovateľku bola určená Ing. Iveta  Kopecká. 

Ing. Pavol Ježík informoval, že pozvánka na zasadnutie obecného zastupiteľstva bola vyvesená na 

úradnej tabuli obce a webovej stránke dňa 25. 10. 2021. 

Starosta oboznámil prítomných s návrhom programu dnešného zasadnutia, poslanci program  

nedoplnili a prijali: 

 

Uznesenie č. 38/2021 

 

Obecné zastupiteľstvo Veľká Hradná jednomyseľne schvaľuje: 

A)  program riadneho zasadnutia Obecného zastupiteľstva vo Veľkej Hradnej konaného dňa 

29. 10. 2021 

B) overovateľov zápisnice zasadnutia Obecného zastupiteľstva vo Veľkej  Hradnej konaného 

dňa 29. 10. 2021 – Jozef Beňo, Emil Masár 

 

Hlasovanie:   

za:           4  –  Jozef Beňo, Milan Ježík, Ing. Emil Lobotka, Emil Masár   

proti:  0 

zdržal sa:   0    

neprítomní pri hlasovaní:    0   
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Ing. Pavol Ježík prečítal zápisnicu z minulého riadneho zasadnutia obecného zastupiteľstva. 

K zápisnici bolo doplnené: 

 

- Gabriela Petríková  

Starosta sa informoval na katastri, či je možné parcelu registra „E“ nachádzajúcu sa 

v extraviláne obce rozdeliť geometrickým plánom na dve parcely. Je to možné, ale všetky 

novovzniknuté parcely musia mať výmeru viac ako 2000 m2. Z tohto dôvodu nie je možné 

urobiť odčlenenie parcely EKN č. 312 nachádzajúcu sa v k. ú. Veľká Hradná – spoluvlastník 

Gabriela Petríková tak, ako sme pôvodne plánovali na minulom zasadnutí OZ.  

 

- Nájomný bytový dom č. 318 

Práce v byte č. 2 pokračujú, kanalizácia je opravená, bol vykonaný monitoring prác. Ešte bude 

treba byt vymaľovať, urobiť pokládku novej podlahy a líšt a byt bude pripravený na ďalší 

prenájom. Na obecnom úrade evidujeme žiadosti o prenájom bytu, budú oslovení žiadatelia 

podľa poradovníka.  

 

- Mulčovač 

Starosta predložil poslancom cenovú ponuku na kúpu nového mulčovača. Ten istý typ aký 

máme doteraz stojí 2 832,00 Eur, kvalitnejšia profi verzia stojí 3 450,00 Eur.  Poslanci po 

diskucii prijali: 

 

Uznesenie č. 39/2021 

 

Obecné zastupiteľstvo Veľká Hradná jednomyseľne schvaľuje Rozpočtové opatrenie č. 10 -  

navýšenie výdavkovej časti kapitálového rozpočtu Obce Veľká Hradná vo výške 3 450,00 Eur. 

  

Hlasovanie:   

za:           4  –  Jozef Beňo, Milan Ježík, Ing. Emil Lobotka, Emil Masár   

proti:  0 

zdržal sa:   0    

neprítomní pri hlasovaní:    0   

 

- Kontrola komínov 

5. 11. 2021 sa uskutoční školenie vedúcich a členov kontrolných skupín, ktoré budú 

vykonávať v rámci požiarnej ochrany a prevencie pred požiarmi prehliadky komínov v našej 

obci. Školenie uskutoční technik BOZP a PO Miroslav Ďurači. 

 

 

2. Príprava rozpočtu pre rok 2022 

 

Starosta oslovil firmu Galileo s požiadavkou o vypracovanie cenovej ponuky na tvorbu novej web 

stránky našej obce. Firma Galileo sa zaoberá najmä tvorbou a spravovaním stránok pre orgány 

samosprávy. Cena za vytvorenie novej stránky a preklopenie údajov z pôvodnej stránky je 1 190,00 

Eur + DPH, ročný poplatok je 349,00 Eur + DHP. Starosta navrhol dať túto akciu do rozpočtu na rok 

2022 spolu s cenou 2 000,00 Eur. 

 

Ďalšiu akciu, ktorú navrhuje realizovať a zahrnúť do budúcoročného rozpočtu je oprava mosta pri č. 

43. Starosta predložil na túto opravu aj cenovú ponuku vo výške 11 000,00 Eur do firmy Stavebné 

realizácie s.r.o.. 

 

Ďalej navrhuje dať vypracovať geometrický plán okolia školy a areál oplotiť.  
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Na cintoríne navrhuje posunúť bránu pri dome smútku vyššie a tým vytvoriť parkovisko, ktoré v tejto 

časti chýba. Pri dome smútku navrhuje osadiť dve lavičky a odpadkový kôš. 

 

Jozef Beňo navrhol vybudovať obecnú kompostáreň, napríklad v silážnej jame v areáli miestneho 

poľnohospodárskeho družstva. 

 

Milan Ježík navrhol zatepliť budovu kabín TJ na miestnom ihrisku. Tri strany sú zateplené, treba ešte 

zatepliť cca 200 m2, náklady by boli približne 14 000,00 Eur. 

Ďalej navrhuje zrovnať tenisový kurt, ktorý sa vôbec nevyužíva, urobiť navážku  škváry a vytvoriť 

ihrisko na futbal pre deti v zimnom období. 

Ďalej navrhuje v klubovni vyhodiť podlahu, dať izoláciu, poter a novú podlahu. Jedná sa o priestor s 

rozmermi 10 x 7 m. 

 

Ing. Emil Lobotka navrhol vyčleniť na kultúrne akcie mimo tradične poriadaných akcií sumu 2000,00 

Eur.  

 

Emil Masár navrhuje vysporiadať pozemky areáli TJ na miestnom ihrisku a cestu na Zámlyní. 

 

 3. Rozvoj obce 

 

➢ Cintorín 

V pondelok 1. 11. 2021 o 13.00 hod. sa uskutoční na miestnom cintoríne pobožnosť a vysviacka 

nového kríža. 

 

Občania sa viackrát sťažovali na stromy, ktoré sú vysadené na cintoríne od hornej brány napravo. 

Jedná sa o vysoké smreky, z ktorých padajú šišky a ihličie na hroby a pomníky.  

 

➢ Mikuláš 

Vzhľadom na situáciu s COVID-19 ani tento rok nepredpokladáme rozdávanie mikulášskych 

balíčkov v kostole. Starosta navrhol, aby Mikuláš chodil opäť po obci a deťom rozdával sladkosti pri 

ich rodinných domoch. Pracovníčky obecného úradu zabezpečia mikulášske balíčky. 

 

➢ CVČ 

Starosta informoval poslancov, že z Mesta Bánovce na Bebravou bola doručená na obecný úrad 

„Dohoda o zabezpečení záujmového vzdelávania v centre voľného času“. Obecné zastupiteľstvo na 

svojom zasadnutí  dňa 22. 3. 2013 Uznesením č. 5/2013 rozhodlo, že obec bude poskytovať finančné 

prostriedky na záujmové vzdelávanie detí s trvalým pobytom na území Obce Veľká Hradná iba CVČ 

zriadenému na území Obce Veľká Hradná. Odpoveď v tomto znení bude doručená žiadateľovi.  

  

5. Záver 

 

Starosta obce Ing. Pavol Ježík poďakoval prítomným za účasť a ukončil zasadnutie o 20.25 hod.   

 

 
      .....................................................................       ............................................................... 
      Ing. Pavol Ježík, starosta obce                            Milan Ježík, zástupca starostu obce 
 
 
 
 
      ....................................................................       ................................................................ 
      Jozef Beňo, overovateľ     Emil Masár, overovateľ 


